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Vragen:

1. Wat zijn de resultaten van de inzet van de sociale coöperatie? 
2. Zijn er mogelijkheden om de instroom te beperken zonder in te boeten 
op de menselijke maat? 
3. Hoe groot is het personeelstekort bij de uitvoeringsorganisatie? 

Antwoorden:

1. Op dit moment kan niet gerapporteerd worden over de resultaten. De gemeenteraad 
is hierover is september 2022 geïnformeerd met een memo, waarin is aangegeven 
dat het college werkt aan een doorstart van de sociale coöperatie.

2. Ja, dat kan mogelijk. Er kan nog meer worden gestuurd op het direct of zo snel 
mogelijk aan het werk helpen van inwoners, dus waar mogelijk voordat bijstand 
verstrekt wordt. De organisatie is daarop nu ook ingericht met het Werkcafé en het 
Werkpunt, waarbij het WerkgeversServicepunt (WSP) een grotere 
verantwoordelijkheid neemt voor de werkzoekenden en ook samenwerking aangaat 
met uitzendbureaus. De effectiviteit van deze ontwikkeling is wel afhankelijk van de 
mogelijkheden en kenmerken van de inwoners die bijstand aanvragen en van de 
situatie op de arbeidsmarkt.

3. Alle cliënten die kunnen werken (cliëntengroepen 1, 2 en 3) hebben momenteel een 
consulent werk. In 2021 en 2022 is hierop een inhaalslag geweest. De gemiddelde 
caseload van een consulent werk is 85 cliënten bij een full time functie. 
Daarnaast gaat het WSP een grotere rol spelen in de werkzoekendendienstverlening 
voor inwoners met een grote afstand tot de arbeidsmarkt.
Voor cliënten met de grootste afstand tot de arbeidsmarkt (cliëntgroep 4) worden in 
2023 2 vaste consulenten aangesteld met een kleine caseload, die een beperkte 
groep cliënten gedurende 18 maanden Frequent en Intensief gaan begeleiden c.f. de 
methode van de Erasmus Universiteit en de aanbeveling van de Groene Hart 
Rekenkamer. Nadeel is dat niet iedere cliënt uit deze groep elk jaar wordt gesproken, 
maar volgens de Rekenkamer is dit een manier om verstandig om te gaan met de 
beperkte middelen.




